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SEGUIM!
Ara millorem la
seguretat viària
CARRETERA DE FONTPINEDA:
UNA INVERSIÓ de 275.324 euros

Amb l’ajuda de la Diputació de Barcelona hem
aconseguit que aquesta carretera, fonamental en 
les nostres comunicacions i que tant esforç ens 
va costar, sigui ara més segura per a les persones
que hi passegen i per als cotxes.

Núm.
48

EL PDF ACONSEGUEIX NOVES INVERSIONS
J Asfaltat de Via Alemanya J Asfaltat de Via Italiana

J Asfaltat de la Gran Via (2a fase: zona Parc Central/Via Barcelona)
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NOVES INVERSIONS
als nostres carrers

2 LA VEU DE FONTPINEDA 

En el ple del 29 de maig, el PDF va aconseguir tirar endavant un 
PLA D’INVERSIONS per als pròxims mesos que sens dubte milloraran els

nostres carrers. El soterrament és una prioritat per a l’actual equip de govern.
És per això que ens hem reunit amb els estaments supramunicipals (AMB i

Diputació de Barcelona) per a desencallar les obres que ja tenen 
assignació pressupostària i que que no han començat. És el cas 

de Via Manuel de Falla i Zona Comercial de Gran Via de Fontpineda. Després 
de l’estiu farem importants treballs d’asfaltat a Via Alemanya; Via Italiana i
Gran Via (2 fase) com ja es va fer recentment a Via Abadia de Montserrat.

Via Italiana
Sempre ens preguntem quin és el criteri per a fer obra

pública en un carrer de Fontpineda, en un carrer de Pallejà.
Perquè el criteri és la valoració dels tècnics municipals, de

l’Àrea Metropolitana i de la Diputació de Barcelona. 
Al final, AMB/ Diputació de Barcelona són les 

que paguen i en molts casos 
redacten els projectes.

Via Alemanya
Aquest carrer de Fontpineda té, com molts del barri,

problemes produïts per les aigües subterrànies i per la gran
quantitat d’arbres que amb les arrels han deteriorat de

manera perillosa la calçada. És per això que quan tinguem
la memòria valorada dels tècnics municipals realitzarem

l’actuació amb la central 
de compres de l’ACM.

Gran Via (2a fase)
La Gran Via de Fontpineda és el carrer que més trànsit

suporta de tot el nostre barri. Recentment es va realitzar
una important actuació d’asfaltat (1a fase). Ara, en aquesta

segona fase d’asfaltat volem, solucionar la zona del Parc
Central fins a l’entrada a Via Barcelona. Així, a mesura que
arribim diners, realitzarem més actuacions que es comple-
mentaran amb el soterrament redactat de la zona comer-

cial i les pistes de tennis municipals.
EL PDF ÉS UN P

(1a fase)
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FETS i no paraules!
3EDITORIAL

EL PDF ÉS UN PARTIT DE GOVERN * PRIORITATS: FONTPIBUS, SOTERRAMENT i FRANJA FORESTAL
w w w . f o n t p i n e d a . c o m  

Veïnes i veïns,
Som a la meitat de la legislatura,
volem repassar el que ha fet el
PDF a Fontpineda i explicar-vos
les actuacions previstes des 
de la Comissió Municipal de
Gestió de Fontpineda (CMGF).

En aquest número de LA VEU de
FONTPINEDA trobareu un recull
de les accions més importants,
conscients que no hi són totes les
que voldríem, perquè aconseguir
el 100% del soterrament de
serveis al barri és un camí iniciat,
però més llarg del que desitgem. 
Tenim 20 km de via pública que volem tenir
asfaltats, sense cablejat i amb voreres on es
pugui passar sense entrebancs, sense barreres 
per a la mobilitat. Per aconseguir-ho cal
comptar amb les aportacions/subvencions dels
ens supramunicipals, d’altra manera és
impossible, perquè no acceptem la possibilitat
de passar una contribució especial per als
veïns i veïnes, com suggereixen altres partits.

Les obres de soterrament es van iniciar l’any
2015 i el PDF ha aconseguit fons per a aquest
objectiu en cada legislatura. perquè forma part
de l’equip de Govern de l’Ajuntament de Pallejà,
ja que des de l’oposició no avances!!! 
La trajectòria del PDF en serietat, rigor en la
feina, compromís amb el barri i amb Pallejà, fa
que el PDF sigui un partit respectat, que
defensa els interessos de Fontpineda, i l’equip
de Govern se l’escolta i el té en compte. 

El resultat és a la vista, ja tenim 
EL SOTERRAMENT de Via Bellavista (2 fases),
amb els voltants de la zona de l’Oreig incloses,
Via Alegria, Parc Central, Via Internacional i
entorn del Centre Cívic,  Via Abadia de Poblet,
Gran Via (1 fase). Aviat s’iniciarà el soterrament
de Via Manuel de Falla (1a fase) i Gran Via 
per la zona comercial.

Els recursos per al soterrament
arriben principalment de l’AMB/
Àrea Metropolitana de Barcelona.
En algunes àrees del barri no s’ha
pogut fer la intervenció completa,
com desitjaríem, però es fan o
estan previstes accions de millora,
com la substitució de fanals i la
incorporació de llums leds, que
disminueixen la contaminació
lumínica i el consum energètic. 
(Zona Pla de la Calma, Via Dr.
Tarruella, Via La Palma ... etc)

La gestió del PDF, amb la
presidència de la Comissió Municipal de
Fontpineda, també ha aconseguit altres fites
importants per al barri: 
* L’entrada en servei del *FONTPIBUS el 2003; 
la lluita per tal que no fos suspes el servei i 
la gran millora el 2025. Ara tenim més rutes,
més parades i la inclusió del bitllet en la zona 1
de l’Àrea Metropolitana. La creació i el
manteniment de la *FRANJA FORESTAL, per la
seguretat en cas d’incendi; l’augment de la
seguretat viària, per a vianants i vehicles, de 
* LA CARRETERA que uneix el barri amb el nucli
urbà i el traspàs de la gestió a la Diputació de
Barcelona, alliberant fons del pressupost que
es podran destinar a uns altres serveis.

I, per acabar, volem posar en valor el treball del
dia a dia, per tal que tot funcioni: la neteja dels
carrers, l’enllumenat, el clavegueram, els
parcs, la recollida de deixalles, la reposició del
que es trenca o malmet pel vandalisme....

El PDF és un partit compromès amb el barri 
de Fontpineda, EL PDF SEMPRE TREBALLA 
per Fontpineda, els fets ho demostren, 
les paraules se les endú el vent.

Comitè Executiu del primer 
Partit de Fontpineda (PDF)
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A questa reducció és fruit de la coordinació dels
diferents cossos policials i, també, de la
implicació ciutadana. Una feina conjunta que cal

continuar impulsant.
Més enllà de les dades generals de criminalitat, hi ha
aspectes específics que afecten de manera directa el
nostre barri i que es van posar sobre la taula durant la
Junta de Seguretat. Un dels més rellevants és, sense
cap mena de dubte, la problemàtica de les ocupacions
il·legals. Fontpineda, com a barri residencial amb un
elevat nombre d’habitatges unifamiliars, és
especialment vulnerable a aquest tipus de delictes.
Malgrat això, la resposta de la Comissió Municipal ha
estat contundent i coordinada. 
Gràcies a les càmeres de videovigilància i a la
col·laboració constant entre la Policia Local, els Mossos
d’Esquadra i el veïnat, s’ha aconseguit evitar la majoria
d’intents: dels 34 casos detectats el darrer any, només
un s’ha acabat consolidant. 

4 LA VEU DE FONTPINEDA 

S E G U R E T A T
Aquest mes de maig s’ha celebrat la Junta de Seguretat Local, una trobada clau per fer balanç de

l’estat de la seguretat a Fontpineda i al municipi de Pallejà. A la reunió hi van participar l’alcaldessa
Ascensión Ratia, representants dels Mossos d’Esquadra, la Policia Nacional, 

la Guàrdia Civil i la Policia Local, així com Rafael Martín, regidor de Via Pública 
i president de la Comissió Municipal de Gestió de Fontpineda. (CMGF)

La dada destacada que se’n desprèn és clara: durant el 2024, els fets delictius han disminuït 
un 1,5 % a Fontpineda i al conjunt de Pallejà respecte de l’any anterior. 

Una xifra especialment positiva si tenim en compte que, arreu de Catalunya, la tendència ha estat
justament la contrària, amb un increment generalitzat dels delictes.

Un resultat que demostra la importància de mantenir la
vigilància activa i el compromís de tots els actors
implicats, amb la Comissió Municipal de Fontpineda al
capdavant d’aquest esforç col·lectiu per garantir la
seguretat i la convivència.

Una mobilitat més segura 
Un altre dels grans eixos tractats en la Junta de
Seguretat fa referència a la seguretat viària, un tema de
gran rellevància per als veïns i veïnes de Fontpineda,
tenint en compte la tipologia del nostre entorn i el volum
de trànsit que circula diàriament per les vies d’accés al
barri. En aquest sentit, una de les mesures que s’han
impulsat és la instal·lació esporàdica de radars, no amb
ànim recaptatori, sinó com a eina pedagògica per
fomentar una conducció més responsable. 
Aquests dispositius s’ubiquen de manera estratègica 
en punts especialment sensibles, com ara passos de

Les infraccions administratives per conduir sota els efectes de l’alcohol s’han disparat fins 
a un 170%, un increment atribuïble també a un control més exhaustiu dels cossos policials.
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5SEGURETAT

La seguretat a 
Fontpineda es guanya 
treballant dia a dia!

34 intents d’ocupació i
1 casa de banc “okupada”. 

Gràcies, veïns i veïnes 
per la vostra gran 

implicació!

vianants i zones amb una elevada presència de
vianants, amb l’objectiu de reduir la velocitat i evitar
situacions de risc. Paral·lelament, aquesta mateixa
setmana s’han reparat les baranes de protecció viària
(quitamiedos) danyats per la sinistralitat creixent a la
carretera de Pallejà a Fontpineda, una actuació que
reforça la necessitat d’abordar aquesta problemàtica
amb mesures concretes i efectives.
Les xifres exposades durant la darrera Junta de
Seguretat posen de manifest una realitat que no es pot
ignorar: la seguretat viària és avui una de les principals
preocupacions a Fontpineda. Les infraccions
administratives per conduir sota els efectes de l’alcohol
s’han disparat fins a un 170%, un increment atribuïble
també a un control més exhaustiu per part dels cossos
policials. A més, els delictes contra la seguretat viària
han crescut un 13%, una tendència que justifica
plenament la pressió constant de la Comissió Municipal
de Fontpineda per adoptar mesures efectives, 
com la instal·lació de radars i la reparació
d’infraestructures viàries.
Tots aquests esforços responen a una voluntat clara de
mantenir Fontpineda com un espai segur, cuidat i
conscient de les seves particularitats. La tasca constant

de la Comissió Municipal  i el lideratge del PDF, primer
partit de Fontpineda, han estat claus per posar damunt
la taula les necessitats reals del nostre barri i impulsar
mesures concretes que tenen un impacte directe en la
qualitat de vida del veïnat. Un compromís que, lluny de
ser puntual, es consolida com una aposta ferma pel
benestar i la seguretat de Fontpineda.

FEM BA LANÇ!
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Tenir els carrers il·luminats ens dona
seguretat. Per això Fontpineda disposa d’un

servei per al manteniment de l’enllumenat, la
reparació i l’atenció d’urgències, la qual cosa
fa que, en aquest àmbit, els problemes del barri
vagin minvant i que quan es produeixen se
solucionin en un marge curt de temps. Una altra
cosa són els talls en el subministrament
d’electricitat, avaria de la qual qui ha de
respondre són les empreses subministradores. 
A més, es busca l’eficiència energètica; és a
dir, la reducció del consum d’electricitat. 
Per aconseguir-ho es van renovant fanals, 
que incorporen enllumenat amb leds.
Despesa anual aproximada: 40.000 euros

Enllumenat
públic 

Els parcs i els jardins de Fontpineda han
augmentat any rere any amb les actuacions

dutes a terme amb motiu de les 24 Festes de
l’Arbre que ja hem celebrat. 
Actualment, n’hi ha vint-i-sis. Els petits espais i
zones on s’abocaven tota mena de deixalles
són ara zones enjardinades. 
Els grans espais s’han reconvertit, com el Parc
dels Nens i el Parc de l’Oreig, sembla que hi
hagin estat “tota la vida”, però no, són espais
que del no res s’han convertit en espais on es
juga, es conversa, es fa exercici, es passeja, 
es llegeix, se socialitzen els nostres gossos... 
Els parcs i els jardins de Fontpineda es
mantenen i es milloren contínuament.
Despesa anual aproximada: 40.000 euros

Manteniment
parcs i jardins

S embla ahir quan la reivindicació de les
veïnes i els veïns van aconseguir acostar

els tràmits davant l’Ajuntament de Pallejà al
barri de Fontpineda, primer amb la Caseta de
Fusta (any 1975) i després amb el Centre Cívic
(2005, any de la inauguració).
Tant un edifici com l’altre són llocs emblemàtics
i punts de trobada de tots i de totes nosaltres.
Per això cal mantenir-los i millorar-los. Ja tenim
les plaques solars per reduir el consum
energètic, el sistema de pantalla i sonorització
que permet fer cinema o presentacions, el
magatzem del material amb els espais adequats
a cada funció, el sistema d’aire condicionat i de
calefacció que agraeixen els qui hi treballen, hi
van a fer gestions i hi fan activitats.
Despesa anual aproximada: 20.000 euros

Manteniment
Centre Cívic

A FONTPINEDA cuidem els boscos.
Un aspecte a tenir en compte per a la

seguretat del barri és el control dels incendis, 
ja que tenim la gran sort d’estar envoltats 
de bosc. Per aquest motiu, cal tenir uns bons
tallafocs, la qual cosa s’aconsegueix 
mantenint sense massa forestal les franges
situades a prop dels habitatges.
Les actuacions de tala controlada i selectiva 
al bosc tenen com a objectiu potenciar la
biodiversitat i aprofitar de forma sostenible 
la fusta com a recurs natural renovable.

Despesa
anual 
aproximada:
40.000 euros

Manteniment
Forestal

En què gastem 
els diners de tots

Especial 
neteja al 2025: 
Via LLobregat 
i Via Maria

6 ECONOMIA 
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F ONTPINEDA és un barri de Pallejà que té 
20 km de via pública, la qual cosa 

implica que s’han de destinar molts recursos
per tenir els nostres carrers en les
condicions que es desitgen, per seguretat 
i per facilitar la mobilitat. 
Per a les grans obres de remodelació, els
fons arriben de les gestions de la CMGF/
Ajuntament de Pallejà davant de les
administracions supramunicipals,
aconseguint les subvencions que fins ara
han permès l’arranjament i el soterrament
de línies de via Bellavista (fase I i fase II), via
Alegria, via Internacional, via Pallejà, 
via Abadia de Poblet i, en breu, s’iniciaran
les obres a via Manuel de Falla i la zona
comercial de la Gran Via de Fontpineda.

En el Ple Municipal del darrer 29 de maig, 
es va aprovar destinar 300.000 euros per 
a l’asfaltat de via Alemanya, via Italiana 
i Gran Via de Fontpineda (2a fase), i
l’arranjament de les voreres de la 
zona del Parc Central.

No es va al
ritme que ens
agradaria, 
però sempre 
anem endavant. 
El que
considerem
important és 
no aturar-nos 
i avançar.

7INVERSIONS

A FONTPINEDA no hi ha problemes
d’insalubritat, per això rarament ens

recordem del clavegueram. El motiu és clar:
funciona. En poques ocasions les veïnes i els
veïns hi detectem problemes. 
El secret no és un altre que el manteniment 
i la neteja regular.
Despesa anual aproximada: 42.000 euros

Es dona suport i es faciliten les activitats
culturals que organitzen les associacions

del barri, l’Associació de Veïnes i Veïns de
Fontpineda i l’Associació Club Fontpineda 
Plus 55, com a iniciatives que contribueixen 
a la cohesió del barri.
Hi ha propostes per a totes les edats a la Festa
de l’Arbre, la Festa Major, el cinema, la neteja
de camins; d’altres, estan enfocades cap als
més petits, com el Pare Noel; d’altres s’adrecen
als més grans com el club de lectura, la caseta
de llengües, ioga, zumba, energy balance; i n’hi
ha que volen ser un punt de trobada i motivació
per als més sèniors: excursions, teatre,
cinefòrum, ball de disfresses, revetlla 
de sant Joan, tot un etcètera de jornades de
reunió, conversa i acompanyament.
Despesa anual aproximada: 20.000 euros

Activitats
culturals

INVERSIONS
i conservació 
de via pública

FONTPINEDA compta amb una important eina per avançar, com és la
Comissió Municipal de Gestió de Fontpineda que dirigeix el PDF.

D’aquesta manera podem donar solució directa als problemes del dia a
dia. El Centre Cívic és el punt de trobada per a fer 

les nostres gestions i reunions.

UNA INVERSIÓ de 300.000 euros

Manteniment
clavegueram
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24a Festa de l’Arbre en el PARC DE L’OREIG
La FESTA DE L’ARBRE DE FONTPINEDA és una de les festes més emblemàtiques del barri. 

Des de la primera, que va suposar l’ordenació de la Plaça del Cadí l’any 2.000, enguany hem
celebrat la 24a. Any rere any s’han convertit antics abocadors en espais verds. El barri s’ha

transformat a poc a poc, però amb pas ferm, ho podem assegurar els que portem tota 
la vida aquí. LA FESTA DE L’ARBRE és el dia en què el veïnat s’uneix per fer un crit a la natura.

El dissabte 5 d’abril, més de 250 persones van assistir a la 24a Festa de l’Arbre de Fontpineda.
Durant tot el matí vam gaudir de diferents activitats per a menuts i grans: concurs infantil de

manualitat, taller de creació de refugis de papallones, altres dinàmiques i el colofó final 
va ser la paella gegant solidària que va preparar en Pepitu. L’aportació dels veïns i veïnes es va 
entregar a la Xarxa Solidària de Pallejà. L’organització d’aquesta jornada va ser possible gràcies

a l’Associació de Veïns i Veïnes de Fontpineda i la Comissió Municipal 
de Gestió de Fontpineda (CMGF) / l’Ajuntament de Pallejà.
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5 D’ABRIL 2025 
*PARC MUNICIPAL de L’OREIG
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24a Festa de l’Arbre al Parc de l’Oreig
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24a Festa de l’Arbre al Parc de l’Oreig

FONTPINEDA compta amb 26 zones enjardinades, fruit del treball i la il·lusió de molts veïns i 
veïnes que han cregut que mitjançant una festa podem aconseguir que les zones degradades 

es converteixin en un entorn privilegiat. Hi ha qui ha criticat les actuacions i ha considerat 
que no són necessàries. Però què faríem a Fontpineda sense el Parc Central, plaça del Cadi, el Parc dels Nens, 

amb el seu mirador i el Parc de l’Oreig que fins fa poc temps era un 
autèntic abocador. Cada racó verd hem hagut de lluitar-lo pam a pam. 

ABANS

DESPRÉS

L ’any 2015 el primer partit de Fontpineda, el PDF, iniciem un camí amb l’actual alcaldessa de Pallejà, Ascensión
Ratia i el president de la CMGF, Rafael Martin, per a acabar tots els espais verds com el Parc de l’Oreig i centrar les
inversions en l’asfaltat de carrers i en el soterrament de serveis, davant la nul·la inversió de les companyies de 

serveis (Endesa i Telefónica). El PDF sempre ha tingut un pla perquè el nostre entorn sigui sostenible, segur i de qualitat.
És per això que molt aviat invertirem 30.000 euros per a millorar els espais lúdics. Millorarem els gronxadors i 

crearem espais segurs per a nens i nenes del barri.
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12 LA VEU DE FONTPINEDA 

ABANS DESPRÉS

L a prioritat del PDF a FONTPINEDA és continuar
el soterrament dels serveis de telefonia i

d’electricitat. En aquests moments ja hi ha veïns i
veïnes  que gaudeixen de serveis soterrats a Via
Bellavista (dues fases), Via Alegria, Via
Internacional, Via Abadia de Poblet, Via Pallejà 
i part de la Gran Via.
La segona fase de Via Bellavista, pagada per 
l’AMB, ha tingut molts problemes per a poder
acabar l’obra, a causa de la demora d’Endesa i
Telefónica. Les companyies són un mal endèmic
d’aquest país perquè no responen, ni a la
ciutadania ni a les institucions públiques.
Volem agrair als veïns i veïnes la paciència,
el civisme i la col·laboració perquè l’obra UNA INVERSIÓ de 279.000 euros

SOTERRAMENT DE SERVEIS

Acabant la segona 
fase de Via Bellavista
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Els canvis en els horaris, recents , suposen 
una millora del servei a les hores punta i 

els dissabtes feiners. Aquest dies s’han modificat
els horaris de la línia PF1 del bus urbà amb la
voluntat de millorar el servei que s’ofereix a 
les persones usuàries. 
El canvi suposa un augment de la freqüència de pas
del bus de dilluns a divendres, amb una sortida més
de la parada avinguda Prat de la Riba–Moreres a
les 8.35 hores amb l’objectiu 
de cobrir la demanda existent a les hores punta.
Pel que fa al cap de setmana, augmenta també 
la freqüència de pas els dissabtes feiners, 
amb set expedicions durant el dia en comptes de
les quatre que es mantenen els dies festius.
Recordem que la línia PF1 dona servei a
Fontpineda, al centre urbà, i la Magina i que des de
fa un temps connecta també amb Corbera de
Llobregat. (Can Xorra). El servei es troba dins el
sistema tarifari integrat i permet enllaçar amb 
altres transports metropolitans. 
(+ Informació:  93 650 00 01 - Centre Cívic).

13FONTPIBUS

El PDF va prometre dos autobusos i avui són una realitat

FONTPIBUS / BUS URBÀ
Un servei de qualitat i 
un èxit diari de passatgers
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SERVEIS DESTACATS
Fontpineda continuarà millorant en els pressupostos del 2026. Estar a l’equip de
Govern és fonamental per augmentar les partides de neteja, escombraries,
clavegueram i franja forestal. Avui són claus els serveis municipals per al nostre
benestar, encara que han apujat el cost més d’un 30% des de la pandèmia. 
No podem renunciar a la recollida d’esporga; la recollida de mobles; 
la neteja diària dels carrers (amb les actuacions d’urgència); el manteniment de
l’enllumenat les 24 hores, el manteniment les 24 hores del clavegueram i 
els serveis de policia local i protecció civil.

Neteja Viària 

Recollida d’esporga
El servei de recollida de restes vegetals és molt

apreciat pels veïns. El PDF va aconseguir el
contenidor adequat!. Es van acabar els viatges 
al contenidor. Còmodament treus la teva galleda i
l’empresa contractada te la buida. 
El servei a  Fontpineda es realitza en dos dies: 
el dilluns i el dimecres a primera hora. 

Recollida de mobles
És un dels serveis millor valorats del nostre

barri. La planificació des del Centre Cívic i el
bon fer dels operaris fa que el servei sigui d’alta
qualitat. Hem de continuar insistint que cal trucar
per planificar i que, sent un servei gratuït, no es
pot convertir en una mudança. Aquest servei
planificat per endavant, es fa els dimarts. 

FONTPINEDA té alguns serveis destacats i
particulars. La via pública amb més de 

20 quilòmetres de carrers, té una gran vegetació
al voltant així la màquina escombradora i la
bufadora es fan imprescindibles per a tenir un
barri net. El servei es fa de dilluns a dissabte.

CENTRE CÍVIC: punt de servei
El PDF, amb l’ajuda de molts veïns que van somiar un Centre Cívic per 
a Fontpineda l’any 2005, vàrem aconseguir que el nostre barri passés
d’una zona perifèrica, a ser una part important de Pallejà. 
L’autonomia que ens permet gestionar els serveis essencials i 
un pressupost propi (CMGF) fa que continuïn arribant les inversions. 
Això és un fet!                     + INFORMACIÓ CENTRE CÍVIC - 93 650 00 01
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ELS IMPOSTOS

En els darrers anys, el cost dels serveis públics municipals (neteja viària, manteniment 
d’espais verds, seguretat, serveis socials, etc.) ha experimentat un increment aproximat 

del 30%, degut a l’augment generalitzat dels preus i la necessitat de garantir 
uns serveis de qualitat per a tota la ciutadania.

Malgrat aquest increment de la despesa, l’’equip de govern ha fet un esforç significatiu per 
no augmentar el tipus general de gravamen de l’IBI per tal de reduir la càrrega fiscal de tots 

els veïns de Pallejà, havent aprovat successives rebaixes del tipus de manera que a 2015 s’aplicava 
un tipus general als habitatges de 0,52 % i el 2024 s’havia reduït a 0,44 %.

L’IBI NO S’AUGMENTA!
De de l’any 2015 fins a 2025 l’equip de govern no ha incrementat l’IBI 

Revisió de les bonificacions fiscals

Malgrat la voluntat del PDF i l’equip de govern de reduir
la pressió fiscal, la pujada de l’IPC produïda els darrers
anys ha  obligat a adoptar mesures que permetin obtenir
els ingressos necessaris per finançar els serveis públics
municipals. En aquest sentit per tal d’evitar l’increment
del tipus general de l’IBI que afectaria a tots els veïns
del municipi, el Ple municipal celebrat el 25 de juliol de
2024 va aprovar la modificació de les ordenances fiscals
incloent la supressió d’algunes bonificacions
potestatives com la de les plaques solars en habitatges
unifamiliars, que representaven una pèrdua de
recaptació superior als 100.000 euros anuals.
Aquesta decisió es basa en els següents motius:
L’evolució del mercat ha fet que el cost de les
instal·lacions fotovoltaiques hagi disminuït notablement,
fent menys necessari l’incentiu fiscal.
S’ha detectat que en molts casos la bonificació
superava el cost real de la instal·lació, generant una
distorsió econòmica que beneficiava uns pocs a costa
de la resta de veïns.

Garantia d’equitat i responsabilitat fiscal

L’equip de govern és conscient de l’esforç econòmic de
moltes famílies per contribuir a la sostenibilitat
ambiental. Tanmateix, el govern municipal  té la
responsabilitat de vetllar per una distribució justa de 
les càrregues fiscals i assegurar els ingressos 
suficients per prestar els serveis públics essencials.

Per això, davant l’alternativa d’augmentar el tipus
general de l’IBI per a tots els contribuents, s’ha optat
per una mesura que s’ha considerat més equitativa
consistent en la revisió de les bonificacions que
comportaven,  per la seva generalització, un volum
elevat de pèrdua de recaptació.

Agraïment per la comprensió i col·laboració

L’equip de govern agraeix la comprensió i el compromís
de tota la ciutadania amb la sostenibilitat i la
responsabilitat col·lectiva. L’objectiu del PDF serà
sempre treballar per oferir uns serveis públics de
qualitat, amb una gestió eficient i equitativa dels
recursos municipals.Per a qualsevol dubte o aclariment,
restem a la vostra disposició a les oficines municipals
(Centre Cívic) i als canals d’atenció ciutadana habituals.

2015 0,52 4.702.019 euros

2016 0,51 4.605.603 euros

2017 0,51 4.660.554 euros

2018 0,47 4.691.640 euros

2019 0,47 4.822.480 euros

2020 0,45 4.495.443 euros

2021 0,45 4.450.191 euros

2022 0,45 4.320 999 euros

2023 0,44 4.239.990 euros

2024 0,44 4.372.616 euros

Comparativa:  Corbera de Llobregat:  0 ,75%,  
Sant Andreu de la Barc:  0 ,83% - Molins:  0 ,61%

Exercici  Tipus     RECAPTACIÓ

PALLEJA

L’equip de govern ha fet un esforç significatiu 
per no augmentar el tipus general de gravamen 

de l’IBI a tots els veïns i veïnes des de 2015
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Però el PDF no és només
feina per Fontpineda. El
nostre partit ha lluitat
perquè les
infraestructures i el
comerç a Pallejà siguin
de qualitat i acords al
nostre temps. Els nostres
regidors han treballat
amb els alcaldes perquè 
a tots i a totes ens vagi
bé. Pallejà, sens dubte, és
avui un poble atractiu i 
un dels millors de 
la comarca. A les fotos
d’aquesta pàgina podem
veure com el dia 23
d’abril, els propietaris de
la Masia de l’antic
Restaurant del Paradís
(Ca l’Olivella) van cedir
les claus i la propietat als
veïns i veïnes de Pallejà. 

Ascensión Ratia
(alcaldessa) , Joan Parera,
Erika Ruíz, Alberto Segura
(regidors),  i Rafael Martín,
regidor president de
Fontpineda, reben la
propietat d’un edifici històric
al centre del poble per a
equipaments municipals i un
gran parc del qual 
ben aviat podrem
gaudir tots i totes.

ESTEM PER FONTPINEDA,
ESTEM PER PALLEJÀ

El PDF és el primer partit de Fontpineda, i de sempre ha aconseguit
grans inversions per al barri. Així, del no-res tenim el Parc Central, el
clavegueram, la carretera de Fontpineda, el Centre Cívic, el Parc de
l’Oreig, el parc dels Nens i el Fontpibus, no en gaudiríem si no fos 

per l’esforç de molts veïns i veïnes que de manera altruista 
dediquen molt del seu temps a la política municipal.
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